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Van: Wilma van de Werken
Verzonden: donderdag 13 mei 2021 11:25
Aan: Eppie Klein; Izaäk van Ekeren
Onderwerp: Fwd: financiering voorbereiding fusie

Barneveld is niet te stoppen.... 

Verstuurd vanaf mijn iPhone 
 
Begin doorgestuurd bericht: 

Van:  @scherpenzeel.nl> 
Datum: 13 mei 2021 om 09:42:25 CEST 
Aan: Wilma van de Werken <w.vandewerken@scherpenzeel.nl> 
Onderwerp: FW: financiering voorbereiding fusie 

  
Ter info!  

Van: Steden, Erik van <E.vanSteden@barneveld.nl>  
Verzonden: donderdag 13 mei 2021 09:11 
Aan:  @scherpenzeel.nl> 
Onderwerp: FW: financiering voorbereiding fusie 

, deze mail heb ik net intern verstuurd. Voor jouw ter info en wat mij betreft mag je dit ook 
intern bij jullie delen. Ik ga nu aan de gang met jouw andere mail/apps. Groet, Erik  

Van: Steden, Erik van  
Verzonden: donderdag 13 mei 2021 09:09 
Aan: Daalen, Hans van <H.vanDaalen@barneveld.nl>; Wieringa, Wabe <W.Wieringa@barneveld.nl>; 
Burgwal, André van de <A.vandeBurgwal@barneveld.nl> 
CC:  @barneveld.nl>;  @barneveld.nl>; 

@barneveld.nl>;   
@barneveld.nl>;  @barneveld.nl>;   
@barneveld.nl> 

Onderwerp: financiering voorbereiding fusie 
Beste mensen, 
Gisteren hebben   en ik met de provincie gesproken over de bekostiging en financiering van de 
voorbereiding op de eventuele fusie voor de periode tot de beoogde fusiedatum: 1 januari 1023. 
Deze bestaat uit drie fasen, in omgekeerde volgorde: 
3. na eventuele vaststelling door Provinciale Staten van het herindelingsadvies ontvangen beide 
gemeente de eerste tranche uit de frictiekostenvergoeding van het rijk. Dit gebeurt via de algemene 
uitkering, daar zit dus geen verantwoording richting het rijk aan vast. Beide gemeenten ontvangen 
een gelijk bedrag van € 550.000. Mocht er geen wetsontwerp komen of het wetsvoorstel strand in 
een later fase: dit bedrag hoeft niet terugbetaald te worden. 
2. De provincie is bereid om de uitgaven die dit jaar al moeten worden gemaakt vanaf de datum van 
vaststelling van het herindelingsadvies voor te financieren. Deze zullen we dus na ontvangst van de 
gelden in de algemene uitkering in 2022 moeten terugbetalen. Deze info is nog vertrouwelijk, 
aangezien dit naar verwachting in het eventuele herindelingsadvies opgenomen zal worden. 
1. De kosten die we nu maken (dus t/m 7 juli) kunnen we, afhankelijk van de aanvraag, geheel of 
gedeeltelijk vergoed krijgen door de provincie. Hiertoe zullen we een algemeen verzoek moeten 
doen met onderbouwing waarvoor de kosten gemaakt worden. Dit zal moeten met een mail vanuit 
onze gemeenten waar een akkoord van Hans en Izaak op wordt gegeven.   en ik gaan dat 
voorbereiden.  
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Voor de provincie is het wel handig om de betaling door de provincie via 1 gemeente en een 
penvoerder te laten lopen, waarbij het voor de provincie van belang is dat beide gemeenten 
instemmen met de aanvraag. Of dit ook geldt voor fase 2 is nog niet helder. Hoe we dit moeten gaan 
implementeren zullen we met de afdelingen financiën en de provincie gaan overleggen. Het lijkt mij 
goed dat as maandag in de stuurgroep het voorstel wordt gedaan om de gemeente Barneveld 
hiervoor aan te wijzen. Dit is op dit moment ook de praktijk met de huidige twee aanvragen voor 
externe begeleiding door Twijnstra en Gudde. 
Groet, Erik  

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde. Als u dit 
bericht onbedoeld heeft ontvangen verzoeken wij u het te vernietigen en de afzender hierover 
te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die niet voor u bestemd is te 
vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden.  




